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De commissie voor de Rijksuitgaven1, belast met het voorbereidend
onderzoek van dit wetsvoorstel, heeft de eer als volgt verslag uit te
brengen. Onder het voorbehoud dat te hierin gestelde vragen en
gemaakte opmerkingen voldoende zullen zijn beantwoord, acht de
commissie de openbare behandeling van het wetsvoorstel genoegzaam
voorbereid.

De voorzitter van de commissie
Bibi de Vries

Adjunct-griffier van de commissie
De Valk

1 Samenstelling:
Leden: Duivesteijn (, Crone (PvdA), Bakker
(D66), Ondervoorzitter, Rouvoet (CU), de Vries
(VVD), Voorzitter, de Haan (CDA), Atsma
(CDA), Vendrik (GL), Halsema (GL), Kant (SP),
Blok (VVD), ten Hoopen (CDA), de Pater-van
der Meer (CDA), van As (LPF), Rambocus
(CDA), Gerkens (SP), Van Vroonhoven-Kok
(CDA), Varela (LPF), de Nerée tot Babberich
(CDA), Aptroot (VVD), Blom (PvdA), Douma
(PvdA), Stuurman (PvdA), Heemskerk (PvdA),
Van Dam (PvdA), Schippers (VVD), Nijs MBA
(VVD)
Plv. leden: Noorman-den Uyl (PvdA), Fierens
(PvdA), Dittrich (D66), van der Vlies (SGP), Van
Egerschot (VVD), Mosterd (CDA), Kortenhorst
(CDA), van Gent (GL), Duyvendak (GL), de
Ruiter (SP), Dezentjé Hamming-Bluemink
(VVD), Schreijer-Pierik (CDA), Ferrier (CDA),
Eerdmans (LPF), Omtzigt (CDA), Vergeer (SP),
de Vries (CDA), Hermans (LPF), Mastwijk
(CDA), De Krom (VVD), Smeets (PvdA), van
Heemst (PvdA), Smits (PvdA), Boelhouwer
(PvdA), Kalsbeek (PvdA), van Beek (VVD),
Hofstra (VVD).
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De leden van de PvdA hebben met belangstelling kennisgenomen van het
wetsvoorstel TES. Een tweetal vragen zou de Pvda-fractie graag nog
beantwoord zien.

Ten eerste is de PvdA-fractie benieuwd bij wie de financiële aansprakelijk-
heid berust in het geval sprake is van onterecht verstrekte EU-subsidies?
Is dat bij de decentrale aanvrager van de subsidie of is dat de rijksover-
heid? Indien dat laatste het geval is, hoe zie de rijksoverheid dan toe op de
omvang en de rechtmatigheid van de verstrekte subsidies?

Ten tweede is de PvdA-fractie nieuwsgierig naar de opvattingen van de
Algemene Rekenkamer en de reactie van de regering op deze opvatting.
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